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Przemysława Pacholskiego

W imieniu swoim oraz mieszkańców zwracam się z prośbą o ponowne 
uwzględnienie w budżecie inwestycji związanej z remontem dziedzińca przy 
ul.Prowent wraz z parkingiem. To miejsce jest celem wizyt tysięcy turystów z Polski , 
jak i z zagranicy. Niestety, obecny stan dziedzińca nie przynosi nam chluby , a wręcz 
przeciwnie czujemy się zawstydzeni.

Jesteśmy zawiedzeni , że ta inwestycja nad którą pracowano tak długo została 
wycofana z budżetu. Wierzymy , że przywrócenie dawnej świetności Prowentowi 
przyniesie wiele korzyści naszej społeczności jak również pozytywnie wpłynie na 
wizerunek naszej gminy.

Prosimy o ponowne rozważenie tej decyzji i przywrócenie inwestycji do planu 
budżetowego .

Z poważaniem

Magdalena Pawlaczyk


